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十八卷本《中国文学编年史》的体例探索
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[摘　要] 陈文新教授主编的十八卷本《中国文学编年史》表现出诸多方面的新变 。在体

例方面 ,该编年史的时间段设计以年为基本单位 ,年上设“阶段” , “阶段”上设“时代” ;每一“阶

段”与“时代”之前 ,分别设“引言”与“绪论” ,以重点揭示文学发展的阶段性特征与时代特征 。

这一体例的设计 ,强化了编年体文学史的表现力。
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On the Structure of A Chronicle of Chinese Literature
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Abstract:A Chronologice of Chinese Literature through 18 Books , which directed by Professo r

Chen Wenxin , show s quite a few feature s. On the st ructure , the w hole histo ry is divided into ages ,

and every age into stages , which consisting of basic units of a year. A nd a fo rew o rd and an

int roduction are set for each stag e and age separately , with the intention to uncove r i ts characteristics

of every period on the w ay to advance. This , as a designed st ructure , keeps a st rong possibility to tell

the histo ry vividly even in a chronolo gical model.
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